
4 

 

III. MAJOR CONCERNS FOR THE CURRENT YEAR 
 

The following issues require special attention in 2019-2020: 
 

1. Management and Organization Domain 

 To prepare, implement and monitor the preliminary construction arrangements for 

the partial redevelopment project, to exercise effective supervision of stock items 

through the newly comprehensive inventory management system, and to facilitate 

staff professional training and development. 

 

2. Learning and Teaching Domain 

 To reinforce students’ learning efficacy, provide diverse learning modes and 

opportunities for independent thinking skills and creativity, foster a proactive 

learning atmosphere. 

 

3. Student Support and School Ethos Domain 

 To cultivate students’ character strengths especially the values of inclusion and 

enhance their requisite life skills. 
 

 

本年度關注事項 
 

1. 管理與組織範疇 

 為重建計劃的前期施工作準備、執行和監管，通過全新資產管理系統以提高對學

校資產的監控，以及促進員工的專業培訓和發展。 

 

2. 學與教範疇 

 藉提供多元化的學習模式和機會，給予學生發展獨立思考的技巧和創造力，並營

造積極主動的學習氛圍，以提高學生的學習效能。 

 

3. 校風及學生支援範疇 

 培育學生的品德情意，並強化必備的生活技能。 

 


